

تعميم Circular

رقم (١٥١) No

Honorable Members of the ASE

السادة أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly note that ASE is launching its new mobile application "Boursa" for iOS and Android devices, effective Sunday, June 29, 2025.

أرجو إعلامكم بأن بورصة عمان ستطلق تطبيقها الجديد "Boursa" للأجهزة المحمولة التي تعمل بنظامي التشغيل iOS و Android، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025/06/29.

The new application offers a modern, advanced, and comprehensive user experience through a single platform that enables real-time tracking of trading information for both listed and unlisted securities. It features market depth, transactions, live tracking of trading activity by sectors and markets, and the most active securities, as well as the ability to create a customized watchlist and price tickertape. Additionally, it provides companies' disclosures, ASE news, and official circulars.

ويتميز التطبيق الجديد بتقديم تجربة استخدام حديثة ومتطورة وشاملة ضمن منصة واحدة، تتيح متابعة لحظية لمعلومات تداول الأوراق المالية المدرجة وغير المدرجة متضمنة عمق السوق والعقود المنفذة، ومتابعة مباشرة لنشاط التداول حسب القطاعات والأسواق والأوراق المالية الأكثر نشاطاً، فضلاً عن إمكانية إنشاء قائمة متابعة وشريط أسعار متحرك. كما يوفر التطبيق إفصاحات الشركات وأخبار البورصة والتعاميم الصادرة عنها.

It is worth mentioning that the "Boursa" application will be available alongside the existing ASELive and ASE News

ومما يجدر ذكره أن تطبيق "Boursa" سيكون متاحاً بالتزامن مع التطبيقين الحاليين ASELive و ASE News حتى نهاية شهر تموز

applications until the end of July of this year. After that, the two aforementioned applications will be discontinued, and the new "Boursa" application will remain in use.

من العام الجاري، وسيوقف العمل بهما بعد إنتهاء هذه المدة، واعتماد التطبيق الجديد.

In this regard, I am pleased to invite you, along with investors and market participants, to download and install the new application on your mobile devices via the App Store and Play Store explore its features and enjoy a new experience in market monitoring through a user-friendly interface enriched with accurate and timely information for effective market tracking.

وضمن هذا الإطار، يسرني دعوتكم والمستثمرين والمهتمين بالسوق إلى تثبيت التطبيق الجديد على أجهزكم المحمولة من خلال المتاجر الرسمية App Store و Play Store والتمتع بتجربة جديدة في متابعة السوق من خلال واجهة استخدام سهلة وغنية بالمعلومات الدقيقة والمحدثة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



iOS



Android

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer